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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nincs egyeztetés az önkormányzattal, a lakossággal az Örménykúti posta
megszüntetésre vonatkozójavaslatról?" címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést
kívánok László Csaba pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A K/4898/1 számú válaszát elfogadni nem tudom. Az örménykúti postát érintő
bezárási javaslatról, az Ön által írottakkal ellentétben, a mai napig nem történt
egyeztetés az önkormányzattal, a lakossággal . Mikor kívánják elkezdeni az
egyeztetéseket, hiszen leveléből csak az derül ki, hogy változtatásra ebben az évben
nem kerül sor .

Tisztelt Miniszter úr!

Továbbra is azt kérdezem : Miért nincs egyeztetés az önkormányzattal, a lakossággal
az Örménykúti posta megszüntetésre vonatkozójavaslatról?

Várom válaszát!

Budapest, 2003 . szeptember 22 .
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